

宠物香波 法国风情乐伦娜竹炭+海藻糖双重植物除异味

产品名称	宠物香波 法国风情乐伦娜竹炭+海藻糖双重植物除异味
公司名称	上海祁庄日用品有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:Lelunna乐伦娜 产品类别:香波浴液 适用对象:狗
公司地址	上海市奉贤区南桥镇沪杭公路899号6幢360室
联系电话	18930034417 18917378458

产品详情

品牌	Lelunna 乐伦娜	产品类别	香波浴液
适用对象	狗	规格	500ml*30瓶
功效	除异味 修护 滋养 调理		

法国风情lelunna乐伦娜纯浓缩竹炭+海藻糖双重除异味香波（500ml）（1000ml）建议 1:8

lelunna bamboo charcoalpure concentrate peculiar smell remover shampoo

主要成分：天然原竹炭、竹干馏提取物、海藻糖、小麦胚芽油、芦荟、维生素b5等

main components: natural original bamboo charcoal, bamboo dry distillation extract, trehalose, wheat germ oil, aloe vera, vitamin b5, etc.

纯浓缩除异味香波，富含天然植物竹炭，具有吸附新陈代谢排出体外的废物成份作用，能补充天然矿物质，对恶臭有脱臭效果。为达到更好的除异味效果，另外添加海藻糖，抑制异味产生的同时，更加有效保护猫、犬毛发自然结构。用后猫、犬的毛发深层得以修护、调理及滋润，恢复宠物原有毛色并增加闪亮光泽。

bamboo charcoal is rich in natural plant with absorption metabolism excreted the role of the waste components can complement the natural minerals, to smell a deodorizing effect. in order to achieve a better addition to odor effect, by the addition of trehalose, inhibit odor produced at the same time, more effective protection of cats, dogs natural structure of hair. after using cat, dog hair, the deep to be repaired, conditioning and moisturizing to restore the original pet fur and increase the shine gloss.

[使用方法]用适量温水将爱宠毛发浸湿后，将适量香波用水稀释至适量比例并涂于宠物全身，并轻轻按摩揉搓5分钟，用清水彻底清洗干净即可。

[usage] with the amount of love pet hair wet with warm water, it will dilute the amount of shampoo to the appropriate ratio of water and apply on pets body, and gently rub massage 5 minutes, wash thoroughly with water can be.

[注意事项]

- 1.请置于儿童不宜触摸的地方
- 2.避免置于阳光直射或温度过高、过低的环境。

[notes]

1. please touch the place where not suitable for children
2. to avoid placed in direct sunlight or temperature is too high, too low environment.

储藏方法及有效期：室内常温保存，见瓶底限用日期。

storage method and validity: indoor temperature preservation, see the bottle bottom line with the date.

条形码6945 9431 3201 条形码6945 9431 3210

产品编号：qz/l-0101（500ml） 产品编号：qz/l-0110（1000ml）